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Napokon smo skinuli 'Vatrene' sada smo došli mi koji nismo normalni. Ispisali smo povijest,"

kazao je vratar hrvatske reprezentacije Danijel Subašić nakon pobjede protiv Engleske u

polufinalu svjetskog prvenstva u Rusiji.

"Ovo je nemoguće. Napravili smo čudo, imamo medalju oko vrata. Živjeli smo za to da dođemo i

ostanemo u Moskvi do kraja. To smo učinili, no čeka nas još jedan, najteži korak," kazala je

hrvatska 'jedinica'.

Subašić je naglasio kako nakon tri nevjerojatne utakmice, tri produžetka i dvoje penala, ima još

snage za Francuze koji čekaju u finalu.

"Sigurno da ima snage. Igrali smo tri produžetka, ali kada pitaš dečke ima li tko snage, svi kažu

da imaju i da mogu dalje. Nema ovdje umora, daješ sve od sebe. Tko zna kada ćemo opet doći

u ovakvu priliku. Sada ćemo se odmoriti i okrenuti Francuzima."

Suba je svjestan kako 'Hrvatska gori', poručivši navijačima kako momčad želi 'zlatka' oko vrata.

"Hrvatska gori, a mi još nismo izgorili. U nama ima još snage, bitno je da smo u finalu i da

imamo medalju oko vrata. Imamo jednoga Zlatka, a ne zove se Srebrenko i mi bi željeli 'zlatka'

oko vrata."

Naglasio je kako je sav trud i rad stigao na naplatu.

"Ne samo kroz ovih nešto više od mjesec dana, već i svih ovih godina prije, gdje nam je uvijek

nešto nedostajalo. Sada se sve vratilo. Stvarno imamo dobru ekipu. I kada je teško pokažemo

karakter i to nas krasi. U finalu ćemo dati sve od sebe, pa šta bude," poručio je Subašić.

"Nismo svjesni što smo napravili. Cijela Hrvatska je u transu i nama je srce na mjestu što

možemo priuštit našim navijačima ovakvo zadovoljstvo," dodao je Domagoj Vida.

Stoper hrvatske vrste i turskog Bešiktaša je naglasio kako prvenstvo još nije završilo.

"Imamo još jednu utakmicu u nedjelju i ne mislimo stati. Ispred nas je najvažnija utakmica.

Moramo se skupiti, pitanje umora je nebitno. Za ovakvu publiku i za naš narod moramo naći

snage i imat ćemo snage i nadam se kako ćemo pokal donijeti kući."

Hrvatsku u finalu očekuje Francuska koja je prije 20 godina u polufinalu zaustavila 'Vatrene'.

Sada je prilika za uzvrat.

"Nećemo govoriti o osveti. Gledat ćemo sebe, znamo da će biti teška utakmica. Vjerujemo u

sebe, to smo pokazali i danas jer smo gubili, ali smo na kraju okrenuli rezultat i pobijedili."

S druge strane će stajati Antoine Griezmann, te Kylian Mbappe.

"Polako, sada se idemo proveseliti, a sutra ćemo o njima," dodao je Vida koji je na kraju želio

pohvaliti liječničku službu i fizioterapeute.
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"Svaka im čast, crpimo energiju iz naših ljudi, ali dečki svaki dan odrade posao i bez njih mi ne

bi bili ovdje.

Ivan Rakitić je poručio kako je ovo čudesan uspjeh, posebno na način kako je to hrvatska vrsta

ostvarila.

Mandžukić se sjetio praznih tribina: Sretan sam jer smo vratili navijače

Nakon fantastične predstave u kojoj je postigao pobjednički pogodak u 109. minuti utakmice za

pobjedu 2-1 protiv Engleske u polufinalu svjetskog prvenstva, Marijo Mandžukić je priznao kako

mu se miješaju emocije, ali i kako je najsretniji jer su 'Vatreni' vratili navijače.

"Još nisam niti svjestan što smo napravili. Miješaju mi se emocije. Sjetim se trenutka kada smo

bili sami, igrali pred praznim tribinama, borili se i mučili. Nismo odustali i vratili smo sve oko nas,

opet smo svi zajedno. Stvarno je lijepo," kazao je napadač Juventusa.

Engleska se pokazala kao Mandžukićeva sudbina. Prvi pogodak u dresu reprezentacije zabio je

upravo Englezima u rujnu 2008. godine, a sada i u polufinalu svjetskog prvenstva.

"Ovo mi je do sada najvažniji i najdraži gol u karijeri," dodao je sa smiješkom.

Mandžukić se samo nasmijao kada je čuo Dalićevu izjavu kako nije napravio izmjenu jer nitko

nije želio izaći van iz igre.

"Pa tko će izaći, polufinale je. Nije nitko ni trebao izaći. Radili smo presing po cijelom terenu.

Nakon vodstva Engleza uspjeli smo se vratiti i pobijediti. Najveći pritisak je bio u osmini finala, a

sada uživamo u igri, igramo kao lavovi, a tako će biti i u finalu".

Još jednom je ponovio kako mu nije bitno na kojoj poziciji igra.

"Nije mi bitno na kojoj ću poziciji igrati. Šutim i radi i najvažnije mi je da izađem kao pobjednik,"

dodao je.

Osvrnuo se i na bahatost Engleza prije utakmice.

"Nešto smo čuli da su komentirali da smo umorni i da jedva stojimo na nogama. Mi smo odigrali

tri produžetka, a danas smo cijeli susret odigrali presing po terenu."

Nije se želio osvrtati na vijest kako je Cristiano Ronaldo potpisao za Juventus.

"Ne mogu sada razmišljati o klubu, sada razmišljam jedino o reprezentaciji." Nije komentirao niti

idućeg suparnika, Francusku.

"Neka prođe ova noć, teško mi je o tome sada razmišljati," dodao je Mandžo složivši se s

tvrdnjom kako se finala ne igraju, nego se finala osvajaju.

"Točno tako, zato smo i ovdje. Pružit ćemo sve od sebe. Ovo što smo napravili u zadnje tri
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utakmice mogu sam velike momčadi i veliki karakteri. Bit ćemo spremni za nedjelju," kazao je

na kraju.

"Radili smo sjajno od početka do kraja. Imali smo čak i više snage od Engleza, premda smo

igrali tri produžetka. Danas je pobijedila bolja reprezentacija," poručio je 'Raketa'.

Modrić: Bilo smo skromni u izjavama, ali naše uvjerenje u veliki rezultat bilo je od

početka ogromno

Hrvatski kapetan Luka Modrić je nakon plasmana u finale SP-a istaknuo da su bili skromni u

izjavama, ali da je njihovo uvjerenje da mogu ostvariti veliki rezultat bilo od početka ogromno.

"Bili smo fenomenalni, vjerovali smo do kraja da se možemo vratiti. Stvarali smo prigode i znali

smo da to mora dati rezultat. Pokazali smo karakter, jer smo se i u prethodne dvije utakmice

vraćali iz minusa", rekao je Modrić za HTV i dodao: "Bilo smo skromni u izjavama, ali naše

uvjerenje da možemo ostvariti veliki rezultat bilo je od početka ogromno i ne želimo stati na

ovome".

Englesku je u vodstvo doveo Trippier već u 5. minuti, ali pogocima Ivana Perišića u 68. minuti i

Marija Mandžukića u 109. minuti na Perišićevu asistenciju, Hrvatska se probila u nedjeljno finale

u kojem će se protiv Francuske boriti za naslov svjetskog prvaka. (Hina)
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